

职业健康安全管理体系认证证书

证书编号: ISC-O-2024-2845 兹证明 贵州科恒创科技有限公司

统一社会信用代码: 91522702MABY2J211W

注册地址: 贵州省黔南布依族苗族自治州福泉市龙昌镇龙井村沙田组 邮编: 550500 **经营地址:** 贵州省黔南布依族苗族自治州福泉市龙昌镇龙井村沙田组 邮编: 550500

管理体系符合

GB/T45001-2020 / ISO45001: 2018 标准要求 认证范围:

普通货物仓储服务(不含危险化学品等需许可审批的项目)、仓储设备租赁服务、装卸搬运服务、劳务服务(装卸服务)所涉及场所的相关职业健康安全管理活动

本证书自有效期起始日期后的每年度进行监督审核,监督合格发放《年度监督审核合格通知书》和年度审核报告为准本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站(www.cnca.gov.cn)上查询本证书信息可在认证机构官方网站(www.china-isc.org.cn)上查询

发证日期: 2024 年 07 月 24 日 **有效期至:** 2027 年 07 月 23 日



证书二维码

签发人: 图义经

认证机构:

构: 北京国标联合认证有限公司



Occupation Health Safety

Management System Certificate

Registration No. ISC-0-2024-2845

This is to certify that

Guizhou Kehengchuang Technology Co., Ltd

The social credit code: 91522702MABY2J211W

Registered Address: Shatian Group, Longjing Village, Longchang Town, Fuquan City, Qiannan Buyi and Miao Autonomous

Prefecture, Guizhou Province

Audit Address: Shatian Group, Longjing Village, Longchang Town, Fuquan City, Qiannan Buyi and Miao Autonomous

Prefecture, Guizhou Province

Which is in conformity with GB/T45001-2020 / ISO45001: 2018 This certificate covers the following scope of

Occupational health and safety management activities related to general cargo warehousing services (excluding hazardous chemicals and other projects that require approval), warehousing equipment leasing services, loading and unloading handling services, and labor services (loading and unloading services)

This certificate shall be subject to supervision and audit every year after the start date of validity, and the annual supervision and audit certificate and annual audit report shall be issued after the supervision is qualified.

The certificate information is available on the CNCA of the official website(www.cnca.gov.cn)

Search(www.china-isc.org.cn)

Issue Date: 2024-07-24 Expiration Date: 2027-07-23



Cert code

Issued by:

Beijing International Standard united Certification Co.,Ltd.